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Referat af bestyrelsesmøde i G/F Skovly 
Dato: 12. november 2024 
Deltagere:, Christian Kaas Oldenburg, Jon Schøpzinsky, Patrick Pedersen, Ulrik Haagen Panton 
Fraværende: Rasmus Øhrstrøm, Teit Førster Varming (suppleant) 
Referent: Ulrik 
 

Dagsorden Referat Aktioner 
1) Siden sidst Svømmehal på Skovlyskolen 

To medlemmer af bestyrelsen var til møde til 
forældremøde med skoleleder Søren Wadt på 
Skovlyskolen i oktober, hvor der blev talt om 
skolens svømmehal og idrætsfaciliteter, som 
fremstår slidte. Skolen låner faciliteterne af 
kommunen. Formand for skolebestyrelsen, 
Samia Kappe, som også bor i GF Skovlys 
område, tilbød at samle kræfter i 
skolebestyrelsen og grundejerforeningerne i 
området for at stille krav til kommunen.  
 
Næste bestyrelsesmøde er d. 13. januar 2025. 
 

Christian tager kontakt 
til Samia Kappe og 
skolebestyrelsen som 
repræsentant for GF 
Skovly i den fælles 
koalition. 
 
 
 
 
 
 
 
 

2) Indkomne forslag Der er kommet følgende forslag fra tre 
medlemmer: 
Bedre asfalt på den nordlige del af Borgmester 
Schneiders Vej (1 forslag): Bestyrelsen vil gå 
videre med det indkomne forslag på næste 
møde med kommunen sammen med øvrigt 
input fra beboersurvey. 
 
Naboskab (1 forslag): Et medlem har foreslået, 
at bestyrelsen arbejder for at sikre et bedre 
naboskab i området. Samme input er kommet 
fra mange respondenter i vores beboersurvey. 
Bestyrelsen er enig i forslaget og vil arbejde 
videre med emnet fremover. Som beskrevet i 
referat fra bestyrelsesmødet d. 24. juni 2024 er 
det også et emne, som Rudersdal Kommune 
arbejder med. 
 

 
 

3) Fibernet Vi har haft en tilkendegivelse på en dato sidst i 
november 2024 for et informationsmøde med 

Jon tager en ny dialog 
med TDC Fibernet og de 
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TDC Fibernet. Da de øvrige 
grundejerforeninger har været langsomme om 
at svare tilbage, er datoen ikke længere mulig. 
 
Vi prøver desuden at udfordre TDC Fibernet på, 
om en ekstraordinær generalforsamling er 
nødvendig, eller om de pågældende matrikler 
på Borgmester Schneiders Vej (og evt. andre 
veje) kan tilkendegive deres interesse for 
anlæg af fibernet på anden vis. 
 
Et medlem af GF Skovly har desuden oplyst, at 
TDC Fibernet fra sommeren 2025 kommer til at 
påbegynde udfasningen af kobbernettet. 
 

øvrige 
grundejerforeninger om 
en dato og form for 
informationsmøde og 
tilkendelsegivelser til 
TDC Fibernet. 
 
 

4) Hjemmeside Der er oprettet Nets-aftale på Klubmodul, så 
det nu er muligt at betale via hjemmesiden. 
Ved oprettelse er det nødvendigt at opkræve et 
minimumsbeløb på 1 kr. for at kunne tilmelde 
sit kort. Bestyrelsen vil dermed lukke for den 
dyre Betalingsservice-aftale, som ikke længere 
vil blive brugt til opkrævning af kontingenter. 
 
Patrick er ved at lave de sidste tilrettelser og 
instruktioner til tilmelding på hjemmesiden, 
inden hjemmesiden går i luften i år. 
 

Patrick laver og tester 
de sidste ændringer på 
hjemmesiden og laver 
desuden vejledning i 
brugeroprettelse.  

5) Beboersurvey Bestyrelsen igangsatte i oktober en online 
spørgeskemaundersøgelse blandt områdets 
beboere. Ved deadline var der 78 beboere, som 
havde responderet på 
spørgeskemaundersøgelsen, hvilket 
bestyrelsen gerne vil takke mange gange for. 
Det svarer til knap halvdelen af områdets 171 
matriker og lidt mere end halvdelen af de 
matrikler, som er medlem af foreningen. 
 
Overordnet set er der kommet rigtig meget 
godt input til, hvordan områdets beboere 
ønsker, at foreningen og området skal udvikle 
sig, et godt naboskab, en bedre trailerordning 
og klare kommunikationskanaler mellem 

Rasmus laver en 
rapport, som vil blive 
delt med medlemmerne 
og desuden lagt på 
foreningens nye 
hjemmeside. 
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bestyrelsen og medlemmerne. Vi håber 
desuden, at undersøgelsen har udbredt 
kendskabet til og interessen for deltagelse i 
foreningen, så foreningen kan repræsentere 
området så bredt som muligt. 
 
På baggrund af input til trailerordningen vil 
bestyrelsen gå videre med et salg af den lille 
trailer og indkøb af mindst én ny, større trailer. 
 
Bestyrelsen vil ligeledes benytte resultaterne 
fra surveyen til arbejdet med at lave et udkast 
til nye vedtægter for foreningen frem mod en 
ordinære generalforsamling i 2025. Vi 
forventer at kommunikere en dato i januar 
2025. 
 
Bestyrelsen vil også bruge det indkomne input 
til kommende møder med Rudersdal 
Kommune (Byplan og Teknik & Miljø). 

 
 
 
 
 
 
Teit vil iværksætte salg 
af den lille trailer og køb 
af 1-2 nye trailere. 
 
 
 

 


